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Deltagere 

Carsten Jensen (CJE) 
Carsten Bach (CB) 
Kaj Bækgaard (KB)  
Christian Alstrup (CA)  
Inge Rønnow Sander (IRS)  
Henrik Stigel (HS)  
Jacob Merrild (JM) 
Leif Voetmann (LV) 
Michael Handberg (MH)  
Bo West Møller (BWM) – Golfmanager   

Godkendelse af dagsorden 
Godkendt uden kommentarer.  

Godkendelse af referat 
Godkendt uden kommentarer.  

Økonomi 
Regnskab og likviditet 
KB gennemgik det forventede resultat for året, der viser et forventet underskud på kr. 371.000. 

Indtægterne følger budgettet, mens der primært på banedriften er brugt kr. 492.000 mere end 

budgetteret. De største afvigelser skyldes, at der blev foretaget ansættelser på greenkeepersiden før 

budgetteret, der blev hyret ekstern hjælp til topdress og luftning af fairways pga. Chefgreenkeeper skifte 

inden sæson, flere maskinreparationer end vanligt og ekstra vedligehold på banen, hvor bl.a. greens har får 

ekstra svampebehandling, vertikalskæring og prikning samt ekstra topdress.    

Budget 2022/2023 
KB gentog kort budgetrammerne, i forlængelse af budgetmødet den 15. august.  

Siden 15/16 er vores indtægter steget 7% mens udgifterne er steget 17% og det er et forhold, som ikke er 

holdbart fremadrettet. 

Derefter gennemgik KB de tiltag, der bør tages for at sikre at budgettet hænger sammen for 2022/2023. 

Der arbejdes med flere ting, bl.a. kontingentstigning, greenfee stigning og øgede sponsorindtægter. Der 

skal ses på banedriften, hvor vi gennem de sidste år har øget udgifterne fordi medlemstallet tillod det, 

ligesom trænings- og shop set up skal gennemgås. Samtidig er der en række udvalg, der traditionelt har 

bidraget positivt til økonomien, men desværre ikke i år.   

Momspenge øremærkes fremover til nye tiltag på banen, som f.eks. ønsket om ny green på hul 15.  

Der arbejdes videre med budget frem til næste bestyrelsesmøde den 26. september.  
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Medlemmer 

 

 

Som det fremgår af oversigten, er antallet af aktive medlemmer faldet med 82 hoveder i forhold til samme 

tidspunkt i sidste år, hvilket svarer til ønsket om en reduktion, for at sikre plads til spil. 

Begynder 

Der er afholdt møde med medlemmer af begynderudvalget, hvor der var en god snak vedr. de udfordringer 

der er vedr. antal begyndere og integration med kaniner. 

  

For at holde fødekæden aktiv (typisk frafald på 13% af medlemmer årligt), er det nødvendigt at der løbende 

kommer nye golfspillere ind i klubben.  

Vi blev enige om at arbejde med en plan, hvor der bliver 4 holdstarter, alle en søndag og med maks. 24 

deltagere.  

Starterne er 26/3 – 30/4 – 14/5 og 11/6 og uden efterårshold da det er svært at få den gjort færdige. De 

flere starter vil lette presset på udvalgsmedlemmerne og gøre det nemmere at henvise til næste hold, der 

starter ”lige om lidt”. 

 

Vi har i år startet et hold begyndere ”Rosépigerne”, og vi vil evaluere når sæsonen er gået og se på hvordan 

og om dette koncept passer ind i vores øvrige begyndertilbud. 

Ultimo juli 2021/22 2020/21 2019/20 2018/19 2017/18 2016/17 2015/16 2014/15 2013/14

Aktive 1,195     1,277      1,213      1,153      1,119      1,121      1,153    1,143    1,090    

Mindre aktive 254        236         253         260         258         283         244       227       213       

Startmedlemmer 38          21           83           69           55           53           31         40         42         

Medlemmer total 1,487     1,534      1,549      1,482      1,432      1,457      1,428    1,410    1,345    
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Da størstedelen af det nuværende kaninudvalg stopper efter udgangen af sæsonen, ønsker vi at se på, om 

det er muligt at optimere integrationen af begynderne i det videre forløb, samtidig med at vi bibeholder 

den aktivitet, der er omkring torsdagsturneringerne. 

Til at hjælpe os med dette vil vi lave en gruppe, der skal hjælpe med inspiration til fremtidig organisering og 

form. 

Firkløver 
Et lille fald i antallet af totalt spillede runder i forhold til 2021. 

Sponsorer 
Som sædvanligt skal der gentegnes halvdelen af sponsorporteføljen og det går i gang snarest.  

Pt. mangler der sponsorer til 2 x buggy samt til 20 nye trolleys.  

ErhvervsGolf 
Der er 51 virksomheder med.  

Der deltog 26 til Ryder Cup i Herning og 26 til mesterskabsrunde i Kaj Lykke. På 2-dages tur til Benniksgaard 

deltager 36. 

Banen lige nu  
Status greens 
Greens bliver fortsat behandlet med vertikalskæring, prikning og topdress og vi har nået et meget 

tilfredsstillende resultat. Desværre har der netop været en olieskade, som vi dog forventer ikke vil genere 

spillet ret meget.   

Status hul 7 
Hul 7 åbnes lørdag den 27. august, ret præcis et år efter færdiggørelsen. 

Hul 9 bevares og teestedet gøres større og holdes klar til muligt brug af hul 9 igen.  

Vi vil genetablere greenen til shortgame i de perioder, hvor hullet ikke er en del af Parkbanen.  

Render efter vandingsanlæg bliver efterset og fyldt med jord og eftersås.  

Bestyrelse 2022/2023 
På valg er Inge Rønnow Sander, Carsten Jensen, Henrik Stigel og Christian Alstrup. 

Info fra Golfmanager 
Arbejdspokalen   
Vi skal bede om en ny pokal fra Herning Kommune, da den gamle er fyldt op med navne.  

Kandidat er valgt.  

Uge 29 
1662 besøgende, Flot igen.  
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Lokaletilskud. 
Der har været møde med Herning Kommune, og det bliver en svær øvelse at få ændret tildelingskriterierne, 

så vi får efter de samme regler, som de fleste andre foreninger, eller blot få hævet tilskuddet fra det beløb, 

som det har ligget på de sidste rigtig mange år. Vi vil dog fortsat følge op i håbet på deres forståelse for 

skævhederne i fordelingen til de lokale foreninger.  

Shoppen 
Erik og Hanne stopper og vi ser nu på de forskellige scenarier, der er for fortsat drift af en shop som nu, en 

mindre shop eller slet ingen shop. Trænerne er inddraget i processen. Oplæg klar til næste 

bestyrelsesmøde.  

Caféen 
Tekin vil gerne fortsætte, og vi tager et snarligt møde med ham vedr. hans og vores ønsker til de 

kommende sæsoner.  

Samtidig beder vi klubber i klubben tage et møde med Tekin, så vi sikrer, at der er aftaler om spisning efter 

de turneringer, der spilles. Det bør være naturligt, at man samles socialt efter spillet og støtter op om 

caféen.     

Vi nedsætter et caféudvalg, der kan sparre med Tekin ligesom gode ideer fra andre klubber og inspiration 

udefra er velkommen. 

Golfspilleren i Centrum 
Vi glæder os over fremgang i bedømmelserne fra vores gæster. Det er tydeligt, at de kan se de 

forbedringer, der er sket på banen og de tager fortsat godt imod baneservice og modtagelse. Vi vil uddybe 

tallene i kommende nyhedsmails.    

Der udsendes medlemsundersøgelse i slutningen af august, og alle opfordres til at bruge de 3 min. det 

tager at svare. Der ligger meget god info til det videre arbejde i tallene. 

Info fra udvalg 
Begynderudvalg – MH 
Der er enkelte fra hold 1, der ikke er færdige og flere fra hold 2. Regner med at nå dem alle.  

Der er regelaften den 5/9, hvor også Rosépigerne inviteres med.  

Kaninudvalg – HS 
Kører som vanligt med pæn tilslutning. Kaninafslutning er som altid den sidste lørdag i september.  

Juniorudvalg – IRS 
Har afholdt deres camp med 16 deltagere. Det gik rigtig godt. 

Starter markedsføring efter yngre juniorer via kampagner på sociale medier.   
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Eliteudvalg – IRS 
Alle hold har afsluttet året og damerne i 2. div. endte på 2. pladsen, herrerne i 3. div. blev nr. 3 og kval. 

Damer blev ligeledes nr. 3.  

Træning har haltet lidt efter ferie; tages op med trænerne.  

Der bør flere med ved Bravo Tours Masters; især piger. Der arbejdes med det og der skal være et 

evalueringsmøde sammen med Bravo Tours.  

Baneudvalg – CB 
Se under banen lige nu. 

Turneringsudvalg – IRS 
SEERUP Optics greensommer er afholdt med 112 deltagere. Flot. Desværre med 1 times tordenvejrspause.  

Anbefales, at der gøres brug af alle huller; også selv om nogen skal gå langt for at nå ud til hul 15 og hul 16. 

Synes der mangler længste drive igen; bør tages op til næste år. Præcisere bedre hvad der menes med 

tættest på stregen.  

Klubmesterskaberne er på vej; desværre igen med få deltagere.  

Banekontrol- og serviceudvalg – BWM 
Kører godt og får meget ros. På et tidspunkt, var der lidt huller i kalenderen, men en forespørgsel ud til 

korpset fyldte de fleste huller op igen. Dejligt med opbakningen.  

Ordens- og amatørudvalg – CJE 
Intet nyt. 

Handicapudvalg – CJE 
Intet nyt. 

Regeludvalg – CJE 
Der kommer opdateringer til golfreglerne i 2023. Hvilke vides ikke kendt pt. 

Visionsudvalg – CA 
Intet nyt.  

Golf, kunst & natur – CA 
Der er netop sendt ansøgning til Statens Kunstfond for støtte til enkelte kunstnere. De skal udarbejde 

skitseforslag til kunst ved banen. Går ansøgningen igennem vil vi kunne se frem til 2-3 værker i 2023.   

Årsskriftudvalg – CA 
Arbejdet er i gang. Der er en stab af gode skribenter og vi kan som altid bruge gode billeder fra banen, 

meget gerne med personer i alle aldre.  

Næste møder 2022  
• 25/9 Bestyrelsesgolf med middag 
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• 26/9 Bestyrelsesmøde 

• 10/10 Bestyrelsesmøde 

• 7/11 Bestyrelsesmøde 

• 24/11 Generalforsamling 

• 5/12 Bestyrelsesmøde 

Eventuelt 
JM spurgte til forskellen i præmiestørrelse til herrer og damer i Bravo Masters. CJ forklarede, at der er 

naturligt når der er færre piger med end herrer. Faktisk var der 5 præmier til 7 damer og 10 præmier til 39 

herrer. Men vi tager det op med Bravo Tours inden næste års turnering.  

 

 

Referat godkendt  

 

Carsten Jensen  Carsten Bach   Kaj Bækgaard 

 

Jacob Merrild   Inge Rønnow Sander  Henrik Stigel 

 

Christian Alstrup 

 

 


